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Desembre / Diciembre

PP i C’s fan que es retire la
proposta de Compromís per
a què Benidorm es declarara
‘ciutat lliure de feixisme’
El ple de desembre comptava amb una moció
del grup municipal Compromís Los Verdes per
a què Benidorm fóra declarada espai lliure de
feixisme, racisme i xenofòbia. Malauradament,
PP i C’s han demanat la retirada de la moció i
així s’ha evitat que prosperara aquesta
declaració institucional. D’altra banda sí que
s’ha aprovat per unanimitat l’altra moció que
presentava Compromís que pretén senyalitzar
per la ciutat el recorregut pel qual discorria la
Séquia Mare.

PP y C's hacen que se retire la
propuesta de Compromís para
que Benidorm se declarara'
ciudad libre de fascismo '

El pleno de diciembre contaba con una
moción del grupo municipal Compromís Los
Verdes para que Benidorm fuera declarada
espacio libre de fascismo, racismo y
xenofobia. Desgraciadamente, PP y
Ciutadans han pedido la retirada de la moción
y así se ha evitado que prosperara esta
declaración institucional. Por otra parte sí se
ha aprobado por unanimidad la otra moción
que presentaba Compromís que pretende
señalizar por la ciudad el recorrido por el que
discurría la ‘Séquia Mare’.

Bigorra: "¿Dónde están los
300 árboles que se iban a
plantar en Benidorm?"

En enero de este año la Diputación de
Alicante concedió una subvención de 62.521
euros para plantar 300 árboles en la avenida
del alcalde Vicente Pérez Devesa. Se acaba
el año y el concejal de Compromís y portavoz
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, se
pregunta qué se ha hecho de este proyecto y
cuándo piensa hacerlo efectivo el gobierno de
PP y CBM, sobre todo teniendo en cuenta que
la época de plantación ya ha pasado.

Bigorra: “On estan els 300
arbres que s’anaven a
plantar a Benidorm?”
En gener d’enguany la Diputació d’Alacant va
concedir una subvenció de 62.521 euros per a
plantar 300 arbres a l’avinguda de l’alcalde
Vicente Pérez Devesa. S’acaba l’any i el
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, es
pregunta què s’ha fet d’aquest projecte i quan
pensa fer-lo efectiu el govern de PP i CBM,
sobretot tenint en compte que l’època de
plantació ja ha passat.



Bigorra: “El govern de
Benidorm ni tan sols
demana les ajudes de la
Generalitat per a material de
la policia local”
El Diari Oficial de la Generalitat Valenciana ha
publicat hui la concessió de les subvencions a
l’adquisició de mitjans materials per a les
policies locals dels Ajuntaments que així ho
han sol·licitat. El regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, després de llegir el llistat de municipis
amb ajuda concedida, ha comprovat que
Benidorm ni tan sols ha presentat petició per
obtindre aquesta subvenció, que haguera
ajudat a pagar despeses de material del cos
local de seguretat.

Bigorra: "El gobierno de
Benidorm ni siquiera pide las
ayudas de la Generalitat para
material de la policía local"

El Diario Oficial de la Generalitat Valenciana
ha publicado hoy la concesión de las
subvenciones a la adquisición de medios
materiales para las policías locales de los
Ayuntamientos que así lo han solicitado. El
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
después de leer el listado de municipios con
ayuda concedida, ha comprobado que
Benidorm ni siquiera ha presentado solicitud
para obtener esta subvención, que hubiera
ayudado a pagar gastos de material del
cuerpo local de seguridad.

Compromis solicita la
comparecencia de Enrique
Ortiz, el alcalde de Benidorm y
el concejal de Obras, entre
otros, en la comisión del
'papelito' de la Estación de
Autobuses

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
entregado las peticiones de comparecencias y
de documentación a la comisión especial
sobre el expediente de la Estación de
Autobuses y la desaparición y ocultación de
documentos, más conocida como comisión
del 'papelito'. En el listado de comparecientes

Compromís sol·licita la
compareixença d’Enrique
Ortiz, l’alcalde de Benidorm i
el regidor d’Obres, entre
d’altres, en la comissió del
‘papelito’ de l’Estació
d’Autobusos
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
entregat les peticions de compareixences i de
documentació a la comissió especial sobre
l’expedient de l’Estació d’Autobusos i la
desaparició i ocultació de documents, més
coneguda com a comissió del ‘papelito’. En el



destacan el empresario Enrique Ortiz, el
actual concejal de Obras, José Ramón
González de Zárate y el actual alcalde,
Antonio Pérez, entre más de una veintena de
nombres. Además, también se ha pedido un
listado de más de cuarenta documentos
desde el inicio del expediente.

llistat de compareixents destaquen l’empresari
Enrique Ortiz, l’actual regidor d’Obres, José
Ramón González de Zárate i l’actual alcalde,
Antonio Pérez, entre més d’una vintena de
noms. A més, també s’ha demanat un llistat
de més de quaranta documents des de l’inici
de l’expedient.

Bigorra: “El govern de
Benidorm ha guardat en la
nevera la modificació de
diverses ordenances
municipals”
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís los Verdes, Josep Bigorra, ha
instat el govern novament en comissió
informativa de règim interior a què accelere
els tràmits pendents des de fa temps amb les
modificacions de diverses ordenances
municipals, com la de medi ambient, o les
relatives als diferents cursos municipals per
igualar les bonificacions oferides, com es va
aprovar per una moció del grup municipal.

Bigorra: "El gobierno de
Benidorm ha guardado en la
nevera la modificación de
varias ordenanzas
municipales"

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís los Verdes, Josep Bigorra, instó al
gobierno nuevamente en comisión informativa
de régimen interior a que acelere los trámites
pendientes desde hace tiempo con las
modificaciones de varias ordenanzas
municipales, como la de medio ambiente, o
las relativas a los diferentes cursos
municipales para igualar las bonificaciones
ofrecidas, como se aprobó por una moción del
grupo municipal.



Bigorra: "El tiempo nos da la
razón respecto a los
incumplimientos del contrato
de limpieza de dependencias
municipales de Benidorm"

El incumplimiento de la ejecución del contrato
de limpieza y mantenimiento básico de las
dependencias municipales y centros
educativos de Benidorm es considerado
grave, como mínimo, por los técnicos
municipales. Así lo asegura un informe de 20
de marzo de este año al que ha tenido acceso
el concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, José Bigorra, tras
haberlo solicitado hace seis meses.

Bigorra: “El temps ens dóna
la raó respecte els
incompliments del contracte
de neteja de dependències
municipals de Benidorm”
L’incompliment de l’execució del contracte de
neteja i manteniment bàsic de les
dependències municipals i centres educatius
de Benidorm és considerat greu, com a
mínim, pels tècnics municipals. Així ho
assegura un informe de 20 de març d’enguany
al que ha tingut accés el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, després d’haver-lo
sol·licitat fa sis mesos.

Novembre / Noviembre

La Conselleria d’Igualtat
destina més d’1,3 milions a
polítiques socials de
Benidorm en el Pressupost
de 2019
El esborrany de pressupostos de la
Generalitat per a 2019 destina més d’1,3
milions de manera directa a Benidorm per a
millorar les polítiques socials a través de la
Vicepresidència i Conselleria d’Igualtat i

La Conselleria de Igualdad
destina más de 1,3 millones a
políticas sociales de Benidorm
en el Presupuesto de 2019

El borrador de presupuestos de la Generalitat
para 2019 destina más de 1,3 millones de
manera directa a Benidorm para mejorar las
políticas sociales a través de la
Vicepresidencia y Conselleria de Igualdad y
Políticas Inclusivas que comanda Mónica
Oltra. El concejal de Compromís y portavoz



Polítiques Inclusives que comanda Mónica
Oltra. El regidor de Compromís i portaveu del
grup municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha destacat que “la Conselleria
continua apostant per unes polítiques socials
que arriben a tots els benidormers i
benidormeres”.

del grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha destacado que "la
Conselleria continúa apostando por unas
políticas sociales que llegan a todos los y las
benidormenses".

Bigorra reclama de nuevo las
obras de accesibilidad
pendientes de la calle
Herrerías

Después de que el gobierno local de
Benidorm anunciara hace unos días las obras
a realizar mediante el Plan de Accessibiliat, el
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
reclamado en comisión informativa la
actuación pendiente sobre las escaleras de la
calle Herrerías, solicitadas por el grupo
municipal desde hace más de un año y medio,
para realizar una rampa accesible.

Bigorra reclama de nou les
obres d’accessibilitat
pendents del carrer
Herrerías
Després que el govern local de Benidorm
anunciara fa uns dies les obres a realitzar
mitjançant el Pla d’Accessibiliat, el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha reclamat en
comissió informativa l’actuació pendent sobre
les escales del carrer Herrerías, sol·licitades
pel grup municipal des de fa més d’un any i
mig, per a realitzar una rampa accessible.



Bigorra: “El govern de
Benidorm ha entregat a
mans privades el control de
l’obra de l’Avinguda
Mediterráneo”
Cada obra de la ciutat té un organisme que
controla l’execució de les obres que
s’anomena Direcció Facultativa i que
habitualment comanda el departament
d’Enginyeria de l’Ajuntament de Benidorm. En
les obres de la primera fase de l’Avinguda
Mediterráneo, d’acord amb el ple de
condicions també corresponia així, però el
govern de PP i CBM per decret i sense
informar a la corporació municipal ha adjudicat
a través de la mercantil HIDRAQUA SA
aquesta direcció facultativa a una empresa
externa. “Sol·licitem explicacions sobre com
ha procedit el govern de Benidorm a actuar
d’aquesta manera i a saber quin és el cost
d’una contractació que no estava prevista en
allò que havia de complir l’empresa”, ha
demanat el regidor de Compromís i portaveu
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra.

Bigorra: "El gobierno de
Benidorm ha entregado a
manos privadas el control
de la obra de la Avenida
Mediterráneo"
Cada obra de la ciudad tiene un organismo
que controla la ejecución de las obras que se
denomina Dirección Facultativa y que
habitualmente comanda el departamento de
Ingeniería del Ayuntamiento de Benidorm. En
las obras de la primera fase de la Avenida
Mediterráneo, de acuerdo con el pleno de
condiciones también correspondía así, pero el
gobierno de PP y CBM por decreto y sin
informar a la corporación municipal ha
adjudicado a través de la mercantil
HIDRAQUA SA esta dirección facultativa a
una empresa externa. "Solicitamos
explicaciones sobre cómo ha procedido el
gobierno de Benidorm a actuar de esta
manera y saber cuál es el coste de una
contratación que no estaba prevista en lo que
debía cumplir la empresa", ha pedido el
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra.

Octubre
Bigorra: “El govern de
Benidorm ha deixat les
proves d’agent de la policia
en un punt mort”
Dos setmanes després de la paralització de
l’oposició a places d’agent de la policia local
de Benidorm, el regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra critica el govern local per no haver
entregat encara als membres de la corporació
municipal l’expedient obert al respecte i per no
haver explicat encara ni quan ni com
reprendrà les proves.

Bigorra: "El gobierno de
Benidorm ha dejado las
pruebas de agente de la
policía en un punto muerto"
Dos semanas después de la paralización de la
oposición a plazas de agente de la policía
local de Benidorm, el concejal de Compromís
y portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra critica el gobierno local por no haber
entregado aún a los miembros de la
corporación municipal el expediente abierto al
respecto y por no haber explicado aún ni
cuándo ni cómo reanudará las pruebas.



Compromís pide que se
mejoren las prestaciones del
servicio de bicicletas
públicas de Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha pedido por escrito que el
Ayuntamiento de Benidorm evalúe el servicio
actual de bicicletas públicas de Benidorm
"para solucionar las continuas deficiencias
existentes de prestación del servicio y para
mejorarlo de cara al futuro, ya que finaliza el
contrato con la empresa concesionaria".

Compromís demana que es
milloren les prestacions del
servici de bicicletes
públiques de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha demanat per escrit que
l’Ajuntament de Benidorm avalue el servici
actual de bicicletes públiques de Benidorm
“per a solucionar les continues deficiències
existents de prestació del servei i per a
millorar-lo de cara al futur, ja que finalitza el
contracte amb l’empresa concessionària”.



Bigorra: “El govern de
Benidorm porta més d’un
any tramitant la modificació
del contracte de l’ORA
d’amagat”

“El govern local no ha explicat mai que
haguera obert un expedient sobre la
modificació de la zona blava de Benidorm,
mentre tenia presses per modificar
l’ordenança de mobilitat. Ara ja sabem quin és
el vertader motiu: ocultar que la modificació
del contracte que es pretén té un valor estimat
segons els informes, de 13,5 milions d’euros.
Des de Compromís Los Verdes rebutgem la
proposta per la falta de transparència
manifesta i pels informes en contra que poden
suposar un clar perjudici econòmic per a la
ciutat”.

Bigorra: "El gobierno de
Benidorm lleva más de un año
tramitando la modificación del
contrato de la ORA a
escondidas"

"El gobierno local no ha contado que hubiera
abierto un expediente sobre la modificación de
la zona azul de Benidorm, mientras tenía
prisas por modificar la ordenanza de
movilidad. Ahora ya sabemos cuál es el
verdadero motivo: ocultar que la modificación
del contrato que se pretende tiene un valor
estimado según los informes, de 13,5 millones
de euros. Desde Compromís Los Verdes
rechazamos la propuesta por la falta de
transparencia manifiesta y por los informes en
contra que pueden suponer un claro perjuicio
económico para la ciudad"..



Compromís exige la
señalización y pintura del
aparcamiento de la Avenida
Marina Alta de Benidorm

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
reclamado por escrito que se señalicen los
accesos del aparcamiento de la avenida
Marina Alta, así como que se pinten las plazas
del mismo, después de pasar varios meses
tras su asfaltado. "Los vecinos y vecinas de la
Cala no se merecen que se deje esta obra a
medias", señaló Bigorra.

Compromís exigeix la
senyalització i pintura de
l’aparcament de l’Avinguda
Marina Alta de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
reclamat per escrit que se senyalitzen els
accessos de l’aparcament de l’avinguda
Marina Alta, així com que es pinten les places
del mateix, després de passar uns quants
mesos després del seu asfaltat. “Els veïns i
veïnes de la Cala no es mereixen que es
deixe aquesta obra a mitges”, ha assenyalat
Bigorra.

Setembre / Septiembre

Compromís critica que s’ha
creat el Consell de Diversitat
Funcional de Benidorm més
d’un any després d’aprovar-
se
Més d’un any després que el ple de Benidorm
aprovara crear el Consell de Diversitat
Funcional, a instàncies d’una moció de
Compromís Los Verdes, s’ha constituït aquest
òrgan que permetrà una participació més
directa en la vida pública de les organitzacions
d’aquest col·lectiu. El regidor de Compromís i
portaveu del grup municipal, Josep Bigorra,
s’alegra que per fi s’haja creat l’òrgan, però
critica el retard en la seua creació.

Compromís critica que se ha
creado el Consejo de
Diversidad Funcional de
Benidorm más de un año
después de aprobarse

Más de un año después de que el pleno de
Benidorm aprobara crear el Consejo de
Diversidad Funcional, a instancias de una
moción de Compromís Los Verdes, se ha
constituido este órgano que permitirá una
participación más directa en la vida pública de
las organizaciones de este colectivo. El
concejal de Compromís y portavoz del grupo
municipal, Josep Bigorra, se alegra de que por
fin se haya creado el órgano, pero critica el
retraso en su creación.



Compromís descubre que el
Ayuntamiento de Benidorm no ha
ingresado desde 2006 la
compensación por no hacer la EPA
en el Mercado

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
explicado en rueda de prensa que el
Ayuntamiento de Benidorm todavía no ha
reclamado los 532.040 euros más IVA que
debería haber ingresado por la no
construcción de la Escuela pública de Adultos
en el edificio del Mercado, pendiente desde
que se modificó en 2006 el proyecto original.
Bigorra ha anunciado una moción para el
próximo pleno para abrir un expediente que
cobre esta compensación económica y que el
dinero sea utilizado para realizar obras de
mantenimiento, reparación y mejoras del
Mercado Municipal.

Compromís descobreix que
l’Ajuntament de Benidorm no ha
ingressat des de 2006 la
compensació per no fer l’EPA en
el Mercat

El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
explicat en roda de premsa que l’Ajuntament
de Benidorm encara no ha reclamat els
532.040 euros més IVA que hauria d’haver
ingressat per la no-construcció de l’Escola
Pública d’Adults a l’edifici del Mercat, pendent
des que es va modificar en 2006 el projecte
original. Bigorra ha anunciat una moció per al
pròxim ple per obrir un expedient que cobre
aquesta compensació econòmica i que els
diners siguen utilitzats per a fer obres de
manteniment, reparació i millores del Mercat
Municipal.

Compromís pregunta per
ubicacions alternatives de
festivals a Benidorm i el
govern local no en troba cap

El passat mes de juliol el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, va sol·licitar per escrit
a alcaldia que s’informara d’ubicacions

Compromís pregunta por
ubicaciones alternativas de
festivales en Benidorm y el
gobierno local no encuentra
ninguna

El pasado mes de julio el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los



alternatives per als festivals que se celebren
en la ciutat i evitar així molèsties i
desperfectes que s’originen a la ciutat
esportiva Guillermo Amor. Ara el govern local
ha contestat que no existeix cap altre recinte
amb un aforament semblant.

Verdes, Josep Bigorra, solicitó por escrito a
alcaldía que se informara de ubicaciones
alternativas para los festivales que se
celebran en la ciudad y evitar así molestias y
desperfectos que se originan en la ciudad
deportiva Guillermo Amor. Ahora el gobierno
local ha contestado que no existe ningún otro
recinto con un aforo similar.

Compromís realiza una
batería de preguntas al
gobierno de Benidorm sobre
mociones aprobadas sin
ejecutar
Aprobadas por el pleno, pero sin tener
ninguna constancia de su ejecución. Así se
encuentran un buen número de mociones del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
algunas desde hace casi tres años. Por este
motivo, el concejal de Compromís y portavoz
del grupo, Josep Bigorra, ha elevado a
alcaldía una batería de escritos preguntando
por el retraso del cumplimiento de las
propuestas y exigiendo que se pongan en
marcha.

Compromís realitza una
bateria de preguntes al govern
de Benidorm sobre mocions
aprovades sense executar

Aprovades pel ple, però sense tindre cap
constància de la seua execució. Així es troben
un bon grapat de mocions del grup municipal
Compromís Los Verdes, algunes des de fa
quasi tres anys. Per aquest motiu, el regidor
de Compromís i portaveu del grup, Josep
Bigorra, ha elevat a alcaldia una bateria
d’escrits preguntant pel retard del compliment
de les propostes i exigint que es posen en
marxa.



Compromís critica el retard del
govern local de Benidorm amb
el futur del servici de recollida
de brossa

Per tercera vegada constava en la comissió
de règim interior l’exposició del futur del
servici municipal de neteja viària i recollida de
residus sòlids urbans, i per tercera vegada
s’ha quedat l’assumpte sobre la mesa. El
regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
criticat el retard del govern local per tractar
aquest tema “sobre uns dels punts essencials
de la gestió de la ciutat, amb tant d’impacte
sobre la ciutadania, que sovint té queixes de
prestació del servici i que enguany acaba
contracte”.

Compromís critica el retraso
del gobierno local de
Benidorm con el futuro del
servicio de recogida de
basura
Por tercera vez constaba en la comisión de
régimen interior la exposición del futuro del
servicio municipal de limpieza viaria y
recogida de residuos sólidos urbanos, y por
tercera vez se ha quedado el asunto sobre la
mesa. El concejal de Compromís y portavoz
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
criticado el retraso del gobierno local para
tratar este tema "sobre unos de los puntos
esenciales de la gestión de la ciudad, con
tanto impacto sobre la ciudadanía, que a
menudo tiene quejas de prestación del
servicio y que este año acaba contrato".

Agost / Agosto

Compromís demana que
l’Ajuntament de Benidorm
també organitze cursos
d’iniciació al valencià

L’Aula d’Idiomes municipal de Benidorm
organitza cursos d’iniciació de castellà, anglés
i francés, especialment dirigits per a
principiants per al curs 2018-19. El regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha sol·licitat per escrit
que també s’oferisquen cursos de valencià
bàsic.

Compromís pide que el
Ayuntamiento de Benidorm
también organice cursos de
iniciación al valenciano
L’Aula d’Idiomes’ municipal de Benidorm
organiza cursos de iniciación de castellano,
inglés y francés, especialmente dirigidos para
principiantes para el curso 2018-19. El
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado por escrito que también se ofrezcan
cursos de valenciano básico.



Juliol / Julio

Compromís solicita que las
pantallas de información
turística del Torrejó
contemplen también el
valenciano
Castellano, inglés, francés y neerlandés, pero
no en valenciano. Esas son las opciones que
dan las pantallas para consultar la información
turística de la ciudad que existen en la entrada
del edificio del Torrejó de Benidorm. Por este
motivo, el concejal de Compromís y portavoz
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
pedido por escrito al gobierno local de
Benidorm que se modifique la información
ofrecida para que también se incorpore el
valenciano como lengua de acceso e
informativa : "El Ayuntamiento de Benidorm ha
de velar por que los y las valencianoparlantes
que nos visitan, que son muchos, también
puedan acceder a la información turística en
valenciano que, cabe recordar, es una de las
dos lenguas cooficiales de nuestro territorio",
señaló Bigorra. Además, el concejal también
ha solicitado que los diferentes prospectos,
folletos informativos y trípticos que se dan con
información turística también estén en
valenciano, además de otras lenguas.

Compromís sol·licita que les
pantalles d’informació
turística del Torrejó
contemplen també el
valencià
Castellà, anglés, francés i neerlandés, però no
en valencià. Eixes són les opcions que donen
les pantalles per consultar la informació
turística de la ciutat que existeixen a l’entrada
de l’edifici del Torrejó de Benidorm. Per
aquest motiu, el regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha demanat per escrit al govern local
de Benidorm que es modifique la informació
oferida per a què també s’incorpore el
valencià com a llengua d’accés i informativa:
“L’Ajuntament de Benidorm ha de vetlar
perquè els i les valencianoparlants que ens
visiten, que en són molts, també puguen
accedir a la informació turística en valencià
que, cal recordar, és una de les dos llengües
cooficials del nostre territori”, ha assenyalat
Bigorra. A més, el regidor també ha sol·licitat
que els diferents prospectes, fullets
informatius i tríptics que es donen amb
informació turística també estiguen en
valencià, a més d’altres llengües.



Conselleria concedeix
subvencions a escoles de
música de Benidorm i de la
Marina Baixa

La Conselleria d’Educació, Investigació,
Cultura i Esport ha publicat hui en el Diari
Oficial de la Generalitat Valenciana la
resolució de les subvencions destinades a
escoles de música de la convocatòria 2018. El
repartiment de les ajudes arriba a Benidorm ja
que les escoles de la Societat Musical la Nova
i de l’Associació Unió Musical de Benidorm
han rebut subvenció. El regidor de Compromís
i portaveu del grup municipal Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, considera que “la
Conselleria aposta per l’ensenyament musical,
un dels símbols de la nostra terra”.

Conselleria concede
subvenciones a escuelas de
música de Benidorm y de la
Marina Baixa
La Conselleria de Educación, Investigación,
Cultura y Deporte ha publicado hoy en el
Diario Oficial de la Generalitat Valenciana la
resolución de las subvenciones destinadas a
escuelas de música de la convocatoria 2018.
El reparto de las ayudas llega a Benidorm ya
que las escuelas de la Sociedad Musical la
Nueva y de la Asociación Unión Musical de
Benidorm han recibido subvención. El
concejal de Compromís y portavoz del grupo
municipal Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, considera que "la Conselleria apuesta
por la enseñanza musical, uno de los
símbolos de nuestra tierra".

Conselleria concede a
Benidorm una subvención
para crear el Plan Municipal
de inclusión y cohesión
social
La Vicepresidencia y Conselleria de Igualdad
y Políticas Inclusivas ha concedido una
subvención de 12.000 euros al Ayuntamiento
de Benidorm para impulsar la elaboración del
plan municipal de inclusión y cohesión social.
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, se alegró especialmente de
esta concesión ya que gracias a una
enmienda del grupo municipal en el pleno de
enero de este año se acordó su solicitud . Por
otra parte, también se publica hoy en el Diario
Oficial de la Generalitat Valenciana la
concesión de otra ayuda para promocionar el
uso del valenciano por parte de la Conselleria
de Educación, Investigación, Cultura y
Deporte.

Conselleria concedeix a
Benidorm una subvenció per
crear el Pla Municipal
d’inclusió i cohesió social

La Vicepresidència i Conselleria d’Igualtat i
Polítiques Inclusives ha concedit una
subvenció de 12.000 euros a l’Ajuntament de
Benidorm per a impulsar l’elaboració del pla
municipal d’inclusió i cohesió social. El regidor
de Compromís i portaveu del grup municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, s’ha
alegrat especialment d’aquesta concessió ja
que gràcies a una esmena del grup municipal
en el ple de gener d’enguany es va acordar la
seua sol·licitud. D’altra banda, també es
publica hui en el Diari Oficial de la Generalitat
Valenciana la concessió d’una altra ajuda per
a promocionar l’ús del valencià per part de la
Conselleria d’Educació, Investigació, Cultura i
Esport.



Bigorra: “La desídia del
regidor de Recursos
Humans posa en perill les
certificacions de les nostres
platges”
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
criticat que la “irresponsabilitat greu” de la
política de recursos humans del govern local
respecte al personal del departament de
platges pot significar la suspensió de les
certificacions de qualitat de les platges de
Benidorm, com ara les banderes blaves. “És
increïble que el govern local estiga propiciant
el desmantellament d’un dels departaments
més importants per al turisme i per tant per a
la ciutat com és platges i que pot tindre
conseqüències desastroses”, ha afegit.

Bigorra: "La desidia del
concejal de Recursos
Humanos pone en peligro las
certificaciones de Nuestras
Playas"

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
criticado que la "irresponsabilidad grave" de la
política de recursos humanos del gobierno
local respecto al personal del departamento
de playas puede significar la suspensión de
las certificaciones de calidad de las playas de
Benidorm, como las banderas azules. "Es
increíble que el gobierno local esté
propiciando el desmantelamiento de uno de
los departamentos más importantes para el
turismo y por lo tanto para la ciudad como es
playas y que puede tener consecuencias
desastrosas", añadió.

Compromís demana que es
reparen desperfectes en el
nou arbrat de l’avinguda
Ametlers de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
demanat per escrit al govern local de
Benidorm que es reparen els forats que
existeixen en alguns escocells dels arbres de
l’avinguda Ametlers així com que s’anivellen.
“És increïble que una obra relativament recent
com és la d’aquesta cèntrica avinguda de
Benidorm tinga un desgast tan gran en tan
poc de temps”, ha criticat Bigorra. A més, el

Compromís pide que se
reparen desperfectos en el
nuevo arbolado de la
avenida Almendros de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
pedido por escrito al gobierno local de
Benidorm que se reparaen los agujeros que
existen en algunos alcorques de los árboles
de la avenida Almendros así como que se
nivelen. "Es increíble que una obra
relativamente reciente como es la de esta



regidor també ha sol·licitat que els arbres que
estiguen secs o morts siguen replantats. Per a
Bigorra “el govern local hauria d’intentar que
la reparació de les obres correra a càrrec de
l’empresa, ja que a penes han passat uns sis
mesos des de la fi de les actuacions al carrer”.
“El que mal comença, mal acaba”, ha indicat
Bigorra recordant que el grup municipal ja va
advertir en novembre de l’any passat, abans
de la finalització de l’obra d’escocells d’arbres
amb diferents acabats, voreres que de
vegades conservaven les rajoles velles i de
vegades en tenen de noves, pivots col·locats
en primera instància i després desapareguts,
o problemes amb la recepció i ús del WiFi.

céntrica avenida de Benidorm tenga un
desgaste tan grande en tan poco tiempo", ha
criticado Bigorra. Además, el concejal también
ha solicitado que los árboles que estén secos
o muertos sean replantados. Para Bigorra "el
gobierno local debería intentar que la
reparación de las obras corriera a cargo de la
empresa, ya que apenas han pasado unos
seis meses desde el fin de las actuaciones en
la calle". "Lo que mal empieza, mal acaba",
indicó Bigorra recordando que el grupo
municipal ya advirtió en noviembre del año
pasado, antes de la finalización de la obra de
alcorques de árboles con diferentes
acabados, aceras que de veces conservaban
las baldosas viejas ya veces tienen nuevas,
pivotes colocados en primera instancia y
luego desaparecidos, o problemas con la
recepción y uso del WiFi.



El Consejo de Transparencia
admite la reclamación de
Compromís e insta al
Ayuntamiento de Benidorm a
informar

El Consejo de Transparencia ha estimado la
reclamación interpuesta por el concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal
Compromís los Verdes, Josep Bigorra, contra
el Ayuntamiento de Benidorm por no contestar
el gobierno preguntas planteadas en el pleno
de 26 de septiembre de 2016, referidas
principalmente a la clasificación del sector
urbanístico APR7 (Sierra Helada) y en la
estación de Autobuses. El Consejo reconoce
el derecho del concejal a recibir esa
información e insta al Ayuntamiento a que se
la facilite en el plazo máximo de un mes a
contar desde la notificación.

El Consell de Transparència
admet la reclamació de
Compromís i insta a
l’Ajuntament de Benidorm a
informar
El Consell de Transparència ha estimat la
reclamació interposada pel regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal
Compromís los Verdes, Josep Bigorra, contra
l’Ajuntament de Benidorm per no contestar el
govern preguntes plantejades en el ple de 26
de setembre de 2016, referides principalment
a la classificació del sector urbanístic APR7
(Serra Gelada) i a l’estació d’Autobusos. El
Consell reconeix el dret del regidor a rebre
eixa informació i insta a l’Ajuntament a què li
la facilite en el termini màxim d’un mes a
comptar des de la notificació.



Compromís sol·licita
informació a l’Ajuntament de
Benidorm sobre el contracte
amb GESPOL
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
demanat per escrit a l’Ajuntament de
Benidorm poder consultar i tindre una còpia
del contracte de manteniment del sistema
operatiu informàtic de la Policia Local que es
manté actualment amb l’empresa
‘Aplicaciones GESPOL SL’, investigada
actualment per la Unitat de Delinqüència
Econòmica i Fiscal (UDEF) de la Guàrdia civil.

Compromís solicita
información al Ayuntamiento
de Benidorm sobre el contrato
con Gespol

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
pedido por escrito al Ayuntamiento de
Benidorm poder consultar y tener una copia
del contrato de mantenimiento del sistema
operativo informático de la Policía Local que
se mantiene actualmente con la empresa
'Aplicaciones Gespol SL', investigada
actualmente por la Unidad de Delincuencia
Económica y Fiscal (UDEF) de la Guardia
civil.

Compromís denuncia un
nuevo retraso en la
convocatoria de plazas de la
policía local de Benidorm

Las pruebas del proceso de selección del
turno libre de la policía local fueron
convocadas para el día 9 de junio. Al no haber
terminado en ese momento la selección del
turno de movilidad, se retrasaron a finales de
mes, según contestó el concejal de personal
en comisión informativa a instancias del
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra. A
pesar de las explicaciones, las pruebas aún
no se han iniciado casi dos meses después.

Compromís denuncia un
nou retard en la
convocatòria de places de la
policia local de Benidorm
Les proves del procés de selecció del torn
lliure de la policia local van ser convocades
per al dia 9 de juny. En no haver acabat en
aquell moment la selecció del torn de
mobilitat, es van retardar a finals de mes,
segons va contestar el regidor de personal en
comissió informativa a instàncies del regidor
de Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra. Malgrat les
explicacions, les proves encara no s’han
iniciat quasi dos mesos després.



Juny / Junio

Bigorra: “No es pot canviar
el contracte de la zona blava
de Benidorm amb informes
econòmics en contra”
Durant el ple de juny, el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, va explicar que
existeix un informe amb reparo de fiscalització
sobre la modificació del contracte de la zona
blava que pretén realitzar el govern de
Benidorm. “L’increment de tarifes, d’horaris,
l’augment de places d’estacionament regulat i
la creació de noves taxes suposen una
modificació del contracte de la zona blava i de
la grua superior a sis milions d’euros que ara
mateix és inviable”, va assenyalar.

Bigorra: "No se puede cambiar
el contrato de la zona azul de
Benidorm con informes
económicos en contra"

Durante el pleno de junio, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, explicó que existe un
informe con reparo de fiscalización sobre la
modificación del contrato de la zona azul que
pretende realizar el gobierno de Benidorm. "El
incremento de tarifas, de horarios, el aumento
de plazas de estacionamiento regulado y la
creación de nuevas tasas suponen una
modificación del contrato de la zona azul y de
la grúa superior a seis millones de euros que
ahora mismo es inviable", señaló.

Compromís solicita la
protección de un tamarindo
ante las obras de
construcción de diferentes
viviendas
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha

Compromís sol·licita la
protecció d’un tamarinde
davant de les obres de
construcció de diferents
habitatges
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha



pedido por escrito al gobierno local de
Benidorm que se asegure la protección del
posiblemente único tamarindo que ha
quedado en el paseo que lleva su nombre al
final del paseo de Poniente . Bigorra ha hecho
esta petición ya que el árbol se encuentra en
una vivienda privada de la Cala que
recientemente se ha derribado y en el que
está planeada la construcción de ocho
viviendas de lujo con piscina. "Se da la
circunstancia de que este tamarindo figura en
el inventario de árboles monumentales de
Benidorm y por tanto, hay que protegerlo y
conservar el ejemplar", ha señalado. Según la
solicitud del concejal, el tamarindo, de diez
metros de altura, debería conservarse en la
misma parcela, "informando a los propietarios
y haciéndoles entender la singularidad del
árbol", o en un lugar que elija el Ayuntamiento
de Benidorm que asegure su protección.
Bigorra ha aprovechado para recordar que
aún está pendiente desde hace más de un
año la actualización del catálogo local de
árboles monumentales, la dotación de estas
especies vegetales singulares de medidas
concretas de protección y conservación, y
señalización de estos de manera
georeferenciada en, al menos, las dos
lenguas oficiales de la Comunidad
Valenciana, para dar conocer la singularidad
de los ejemplares destacados, tal como se
aprobó con una moción de Compromís los
Verdes en el pleno de marzo de 2017.

demanat per escrit al govern local de
Benidorm que s’assegure la protecció del
possiblement únic tamarinde que ha quedat
en el passeig que porta el seu nom al final del
passeig de Ponent. Bigorra ha fet aquesta
petició ja que l’arbre es troba en un habitatge
privat de la Cala que recentment s’ha
enderrocat i en el que està planejada la
construcció de vuit vivendes de luxe amb
piscina. “Es dóna la circumstància que aquest
tamarinde figura a l’inventari d’arbres
monumentals de Benidorm i per tant, cal
protegir-lo i conservar l’exemplar”, ha
assenyalat. Segons la sol·licitud del regidor, el
tamarinde, de deu metres d’alçària, hauria de
conservar-se en la mateixa parcel·la,
“informant els propietaris i fent-los entendre la
singularitat de l’arbre”, o en un lloc que trie
l’Ajuntament de Benidorm que assegure la
seua protecció. Bigorra ha aprofitat per
recordar que encara està pendent des de fa
més d’un any l’actualització del catàleg local
d’arbres monumentals, la dotació d’aquestes
espècies vegetals singulars de mesures
concretes de protecció i conservació, i
senyalització d’aquests de manera
georeferenciada en, almenys, les dues
llengües oficials de la Comunitat Valenciana,
per tal de donar de conéixer la singularitat
dels exemplars destacats, tal com es va
aprovar amb una moció de Compromís Los
Verdes en el ple de març de 2017.



Conselleria d’Educació
concedeix ajudes a cinc
col·legis de Benidorm per la
realització de projectes
esportius
Els col·legis públics Aitana, Ausiàs March, Els
Tolls, Serra Gelada i Vasco Núñez de Balboa
rebran subvencions de la Conselleria
d’Educació, Investigació, Cultura i Esport per
a realitzar projectes d’esport, activitat física i
salut, més coneguts com PEAFS, tal com s’ha
publicat en el Diari Oficial de la Generalitat
Valenciana. A més, la quantia concedida als
cinc centres augmenta respecte la
convocatòria del curs passat, quan també van
obtindre l’ajuda.

Conselleria de Educación
concede ayudas a cinco
colegios de Benidorm para la
realización de proyectos
deportivos

Los colegios públicos Aitana, Ausiàs March,
Els Tolls, Serra Gelada y Vasco Núñez de
Balboa recibirán subvenciones de la
Conselleria de Educación, Investigación,
Cultura y Deporte para realizar proyectos de
deporte, actividad física y salud, más
conocidos como PEAFS, tal como se ha
publicado en el Diario Oficial de la Generalitat
Valenciana. Además, la cuantía concedida a
cinco centros aumenta respecto la
convocatoria del curso pasado, cuando
también obtuvieron la ayuda.

Maig / Mayo

El govern de Benidorm no
contesta sobre la retirada de
plaques i honors d’Eduardo
Zaplana
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, va
preguntar en el torn de precs i preguntes del
ple de maig celebrat ahir sobre si el govern
de Benidorm tenia intenció d’executar la
petició de retirar les plaques
commemoratives dels edificis municipals en
els que figura l’exalcalde Eduardo Zaplana,
així com la retirada d’altres honors. El
govern local es va desentendre de la
qüestió i no va respondre absolutament res
sobre la sol·licitud.



Compromís presenta una
moció de suport al
professorat valencià
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
registrat una moció per al pròxim ple de
maig en què insta a què es creen
campanyes de dignificació dels i de les
docents valencians com a resposta a les
iniciatives posades en marxa pel PP de
promoció de denúncies d’adoctrinament de
l’escola valenciana.

Compromís presenta una
moción de apoyo al
profesorado en valencià
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
registrado una moción para el próximo
pleno de mayo en la que insta a que se
creen campañas de dignificación de los y
las docentes valencianos como respuesta a
las iniciativas puestas en marcha por el PP
de promoción de denuncias de
adoctrinamiento de la escuela valenciana.

Compromís reclama que es
replante el carrer Esperanto
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
demanat per escrit a la regidoria d’Escena
Urbana que recupere els arbres que falten
al carrer Esperanto, entre l’Avinguda
d’Europa i el carrer Eivissa, després de
comprovar la situació in situ. Fins a un total
de vuit escocells buits es poden
comptabilitzar en aquest tram del carrer que
haurien de ser replantats.

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra ha
criticado en rueda de prensa que en enero
de 2017 pidió al gobierno de Benidorm toda
la información relativa a los opinómetros
que se adquirieron en 2010, antes de que el
tema fuera de actualidad. Más de un año
después, y elevando la petición al Síndic de
Greuges, todavía no se ha obtenido
respuesta por parte del gobierno local.
"Exigimos que se nos facilite el expediente
inmediatamente. No entendemos el retraso
en contestarnos", subrayó.



Bigorra: “Fa més d’un any
que reclamem al govern de
Benidorm informació sobre
els opinòmetres”
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra ha
criticat en roda de premsa que en gener de
2017 va demanar al govern de Benidorm
tota la informació relativa als opinòmetres
que es van adquirir en 2010, abans que el
tema fóra d’actualitat. Més d’un any
després, i elevant la petició al Síndic de
Greuges, encara no s’ha obtingut resposta
per part del govern local. “Exigim que se’ns
facilite l’expedient immediatament. No
entenem el retard a contestar-nos”, ha
subratllat.

Bigorra: "Hace más de un año
que reclamamos al gobierno
de Benidorm información
sobre los opinómetros"

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra ha
criticado en rueda de prensa que en enero
de 2017 pidió al gobierno de Benidorm toda
la información relativa a los opinómetros
que se adquirieron en 2010, antes de que el
tema fuera de actualidad. Más de un año
después, y elevando la petición al Síndic de
Greuges, todavía no se ha obtenido
respuesta por parte del gobierno local.
"Exigimos que se nos facilite el expediente
inmediatamente. No entendemos el retraso
en contestarnos", subrayó.

Abril

Compromís demana
explicacions per un possible
abocador d’enderrocs a la
zona del Murtal
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra ha
sol·licitat per escrit a la regidoria d’Obres i
Escena Urbana explicacions sobre
l’acumulació de diferents materials de
construcció en una zona verda adjacent a
l’avinguda Joan Pau II. Segons el regidor “fa
temps que s’apilen, creant un abocador en
una de les zones boscoses que queden
encara a Benidorm”.

Compromís pide explicaciones
por un posible vertedero de
escombros en la zona del
Murtal

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra ha
solicitado por escrito a la concejalía de
Obras y Escena Urbana explicaciones sobre
la acumulación de diferentes materiales de
construcción en una zona verde adyacente
a la avenida Juan Pablo II. Según el regidor
"hace tiempo que se apilan, creando un
vertedero en una de las zonas boscosas
que quedan todavía en Benidorm".



Compromís presenta les
esmenes als pressupostos i
qualifica de “pantomima”
l’acord entre PP i C’s
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra ha
presentat les 21 esmenes que realitzarà a
l’esborrany de pressupostos municipals de
2018. En total, una esmena als ingressos
per un valor d’un milió d’euros, i vint de
caràcter social, mediambiental i cultural, en
infraestructures i de millora dels servicis de
l’Ajuntament amb una quantia
d’1.284.378,52 euros. A més, ha qualificat
de “pantomima” el llistat de 26 propostes de
C’s que fa seu l’alcalde per “presentar
propostes no quantificades, ja realitzades,
aprovades o proposades fa temps pel grup
municipal”.

Compromís presenta las
enmiendas a los presupuestos
y califica de "pantomima" el
acuerdo entre PP y C’s

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra ha
presentado las 21 enmiendas que realizará
en el borrador de presupuestos municipales
de 2018. En total, una enmienda a los
ingresos por un valor de un millón de euros,
y veinte de carácter social, medioambiental
y cultural, en infraestructuras y de mejora de
los servicios del Ayuntamiento con una
cuantía de 1.284.378,52 euros. Además,
calificó de "pantomima" el listado de 26
propuestas de Ciudadanos que hace suyo
el alcalde por "presentar propuestas no
cuantificadas, ya realizadas, aprobadas o
propuestas hace tiempo por el grupo
municipal".

Bigorra: "Las bases de
ejecución del presupuesto de
2018 vuelven a olvidar acuerdos
plenarios sobre los gastos
menores"

Una vez entregado el documento definitivo
del borrador de presupuestos locales de
2018, el concejal de Compromís y portavoz



Bigorra: “Les bases
d’execució del pressupost
de 2018 tornen a oblidar
acords plenaris sobre els
gastos menors”
Una vegada entregat el document definitiu
de l’esborrany de pressupostos locals de
2018, el regidor de Compromís i portaveu
del grup municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha comprovat que les bases
d’execució dels pressupostos tornen a
ignorar acords plenaris sobre la correcta
fiscalització i control de les despeses
menors, aprovats a instàncies del grup
municipal, que sí figuraven en el document
de bases de 2016.

del grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha comprobado que las
bases de ejecución de los presupuestos
vuelven a ignorar acuerdos plenarios sobre
la correcta fiscalización y control de los
gastos menores, aprobados a instancias del
grupo municipal, que sí figuraban en el
documento de bases de 2016.

Compromís critica que el
govern de Benidorm continua
creant places de zona blava
sense passar pel Consell de
Mobilitat

Compromís critica que el
gobierno de Benidorm
continúa creando plazas de
zona azul sin pasar por el
Consejo de Movilidad

El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha solicitado en comisión
informativa que se convoque el Consejo de
Movilidad urgentemente ante el cambio de
plazas de aparcamiento regulado que está
realizando el gobierno local de Benidorm,
sin contar con el resto de grupos
municipales. "Solicitamos explicaciones
sobre diferentes modificaciones realizadas,
entre ellas, la creación de plazas de zona
azul que han provocado la crítica de
vecinos y vecinas", ha indicado.



El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha sol·licitat en comissió
informativa que es convoque el Consell de
Mobilitat urgentment davant el canvi de
places d’aparcament regulat que està
realitzant el govern local de Benidorm,
sense comptar amb la resta de grups
municipals. “Sol·licitem explicacions sobre
diferents modificacions realitzades, entre
elles, la creació de places de zona blava
que han provocat la crítica de veïns i
veïnes”, ha indicat.

Bigorra: “El pressupost de
Benidorm de 2018 oblida
inversions compromeses”
Després d’analitzar els comptes de l’any
passat, l’estat d’execució dels mateixos i la
proposta de pressupostos realitzada pel
govern local, el regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, considera que “el govern local
repeteix inversions no realitzades, oblida
altres aprovades en ple, com la rehabilitació
del Parc de l’Aigüera, i altres inversions
promeses pel mateix govern que anirien en
els comptes de 2018”. Així mateix també
assenyala que el grup municipal realitzarà
entre deu i dotze esmenes de caràcter
social, infraestructures i de reforç de
personal de l’administració “quan el govern
de Benidorm entregue tota la informació
que falta i s’aclarisquen partides calaix
desastre”. “No volem fer una llista de
desitjos als Reis d’Orient, sinó que farem
propostes realistes quan tinguem totes les
dades”, ha indicat.

Bigorra: "El presupuesto de
Benidorm de 2018 olvida
inversiones comprometidas"
Tras analizar las cuentas del año pasado, el
estado de ejecución de los mismos y la
propuesta de presupuestos realizada por el
gobierno local, el concejal de Compromís y
portavoz de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, considera que "el gobierno local
repite inversiones no realizadas, olvida otras
aprobadas en pleno, como la rehabilitación
del Parque de l'Aigüera, y otras inversiones
prometidas por el mismo gobierno que irían
en las cuentas de 2018". Asimismo también
señala que el grupo municipal realizará
entre diez y doce enmiendas de carácter
social, infraestructuras y de refuerzo de
personal de la administración "cuando el
gobierno de Benidorm entregue toda la
información que falta y se aclaren partidas
cajón desastre". "No queremos hacer una
lista de deseos a los Reyes Magos, sino
que haremos propuestas realistas cuando
tengamos todos los datos", indicó.



Bigorra fa pública novament
la declaració de la renda
Tal com va fer l’any passat, el regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha fet pública la
declaració de la renda corresponent a
l’exercici de 2017. Segons la declaració
presentada per internet, rep anualment un
total de 30.022,16 euros de salari brut i no
rep cap altre tipus d’ingrés ni retribució
monetària. “Com a representant de
l’administració pública que té un sou que
prové de les arques públiques, des de la
nostra coalició considerem essencial i
natural aquest exercici de transparència”,
ha assenyalat.

Bigorra hace pública
nuevamente la declaración
de la renta
Tal como hizo el año pasado, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha hecho pública la
declaración de la renta correspondiente al
ejercicio de 2017. Según la declaración
presentada por internet, recibe anualmente
un total de 30.022,16 euros de salario bruto
y no recibe ningún otro tipo de ingreso ni
retribución monetaria. "Como representante
de la administración pública que tiene un
sueldo que proviene de las arcas públicas,
desde nuestra coalición consideramos
essencial y natural este ejercicio de
transparencia", ha señalado..

Compromís critica la
tardança a crear el Consell
de Diversitat Funcional de
Benidorm
Tal como hizo el año pasado, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha hecho pública la
declaración de la renta correspondiente al
ejercicio de 2017. Según la declaración
presentada por internet, recibe anualmente
un total de 30.022,16 euros de salario bruto

Compromís critica la
tardanza en crear el Consejo
de Diversidad Funcional de
Benidorm
Casi un año después de que el pleno de
Benidorm aprobara crear el Consejo de
Diversidad Funcional, a instancias de una
moción de Compromís Los Verdes, aún no
se ha constituido este órgano que permitiría
una participación más directa en la vida
pública de las organizaciones de este



y no recibe ningún otro tipo de ingreso ni
retribución monetaria. "Como representante
de la administración pública que tiene un
sueldo que proviene de las arcas públicas,
desde nuestra coalición consideramos
essencial y natural este ejercicio de
transparencia", ha señalado..

.

colectivo El concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal, Josep
Bigorra, ha reclamado su puesta en marcha

Bigorra recorda que el
govern de Benidorm té
preguntes de comissió
sense contestar des de fa
dos anys

El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
exigit al govern local que conteste les
preguntes pendents del grup municipal
realitzades en comissió, algunes des de fa
dos anys des de la primera vegada que van
ser plantejades. “El govern de Benidorm no
pot presumir de transparència si després no
l’acaba exercint amb les nostres peticions
en comissió”, ha criticat.

Bigorra recuerda que el
gobierno de Benidorm tiene
preguntas de comisión sin
contestar desde hace dos
años

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
exigido al gobierno local que conteste las
preguntas pendientes del grupo municipal
realizadas en comisión, algunas desde hace
dos años desde la primera vez que fueron
planteadas. "El gobierno de Benidorm no
puede presumir de transparencia si
después no la acaba ejerciendo con
nuestras peticiones en comisión", ha
criticado.



Març / Marzo

Benidorm porta quasi dos
anys sense regular les
hamaques i para-sols sense
ús a les platges des que es va
aprovar
Novament arriba un dels períodes de
temporada alta de Benidorm, la Setmana
Santa, i encara no s’ha modificat
l’ordenança de platges de la ciutat de
manera que s’estudiara la incorporació de la
regulació i sanció de les hamaques i para-
sols que es deixen abandonats en les
platges, tot i que es va aprovar en el ple
d’agost de 2016 arran d’una moció de
Compromís Los Verdes. El regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal,
Josep Bigorra, critica un nou oblit del
govern local en fer complir les mocions
aprovades.

Benidorm lleva casi dos
años sin regular las
hamacas y sombrillas sin
uso en las playas desde que
se aprobó
Nuevamente llega uno de los períodos de
temporada alta de Benidorm, la Semana
Santa, y aún no se ha modificado la
ordenanza de playas de la ciudad de
manera que se estudiara la incorporación
de la regulación y sanción de las hamacas y
sombrillas que se dejan abandonadas en
las playas, aunque se aprobó en el pleno de
agosto de 2016 a raíz de una moción de
Compromís los Verdes. El concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal,
Josep Bigorra, critica un nuevo olvido del
gobierno local en hacer cumplir las
mociones aprobadas..

Bigorra: “El ple de Benidorm
ha aprovat les nostres
mocions de caràcter social”
El ple ordinari de març ha aprovat una
moció del grup municipal Compromís-Los
Verdes per a realitzar diferents mesures i
accions en pro de la igualtat salarial entre
dones i homes; i per unanimitat ha
prosperat també una moció del nostre grup
en la qual s'insta al govern local a reclamar
de la Societat de gestió d'actius procedents
de la Reestructuració Bancària (SAREB) la
consecució d'un conveni amb Benidorm per

Bigorra: "El pleno de
Benidorm ha aprobado
nuestras mociones de carácter
social"

El pleno ordinario de marzo ha aprobado
una moción del grupo municipal
Compromís-Los Verdes para realizar
diferentes medidas y acciones en pro de la
igualdad salarial entre mujeres y hombres; y
por unanimidad ha prosperado también una
moción de nuestro grupo en la que se insta
al gobierno local a reclamar de la Sociedad
de gestión de activos procedentes de la



a la cessió de habitatges destinats a lloguer
social.

Reestructuración Bancaria (SAREB) la
consecución de un convenio con Benidorm
para la cesión de viviendas destinadas a
alquiler social.

Compromís insta a què
Benidorm demane les
ajudes de la Generalitat per
a millorar els camins rurals
de la ciutat
El regidor de Compromís i portaveu del
grup, Josep Bigorra, ha sol·licitat per escrit
a la regidoria d’Escena Urbana que estudie
la participació en la convocatòria de
subvencions per a realitzar obres de
condicionament dels camins rurals que
recentment ha publicat la Conselleria
d’Agricultura, Medi Ambient, Canvi Climàtic i
Desenvolupament Rural en el Diari Oficial
de la Generalitat Valenciana.

Compromís insta a que
Benidorm pida las ayudas de
la Generalitat para mejorar los
caminos rurales de la ciudad
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo, Josep Bigorra, ha solicitado por
escrito a la concejalía de Escena Urbana
que estudie la participación en la
convocatoria de subvenciones para realizar
obras de acondicionamiento de los caminos
rurales que recientemente ha publicado la
Conselleria de Agricultura, Medio Ambiente,
Cambio Climático y Desarrollo Rural en el
Diario Oficial de la Generalitat Valenciana.

Compromís sol·licita que
Benidorm convenie amb la
SAREB la cessió
d’habitatges d’ús social
El regidor de Compromís i portaveu del
grup, Josep Bigorra, ha registrat una moció

Compromís solicita que
Benidorm convenie con la
SAREB la cesión de viviendas
de uso social

El concejal de Compromís y portavoz del
grupo, Josep Bigorra, ha registrado una
moción para el próximo pleno de marzo, por



per al pròxim ple de març, per la qual insta
al govern de Benidorm a què es realitze un
conveni amb la Societat de Gestió d'Actius
Procedents de la Reestructuració Bancària,
més coneguda com SAREB, per a què
cedisca al municipi habitatges de la seua
propietat situats a la nostra ciutat amb la
finalitat que l'Ajuntament de Benidorm puga
destinar-los a habitatge de lloguer social.

la que insta al gobierno de Benidorm a que
se realice un convenio con la Sociedad de
Gestión de Activos Procedentes de la
Reestructuración Bancaria , más conocida
como SAREB, para que ceda al municipio
viviendas de su propiedad situados en
nuestra ciudad con el fin de que el
Ayuntamiento de Benidorm pueda
destinarlos a vivienda de alquiler social.

Compromís proposa que els
transbords d’autobús de
Benidorm siguen gratuïts en
el Pla de Transport local
Després d'analitzar el Pla de Transport Urbà
Sostenible, que va ser enviat en febrer als
grups municipals, el regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha fet una sèrie de consideracions
per escrit per a què siguen incorporades al
PTUS. Concretament, es demana que els
transbords entre línies d’autobús siguen
sempre gratuïts, que s’estudie la
implantació de línies nocturnes durant tot
l’any i l’ampliació de les bonificacions dels
bitllets per a diferents col·lectius socials

Compromís propone que los
transbordos de autobús de
Benidorm sean gratuitos en el
Plan de Transporte local
Tras analizar el Plan de Transporte Urbano
Sostenible, que fue enviado en febrero a los
grupos municipales, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha hecho una serie
de consideraciones por escrito para que
sean incorporadas al PTUS .
Concretamente, se pide que los transbordos
entre líneas de autobús sean siempre
gratuitos, que se estudie la implantación de
líneas nocturnas durante todo el año y la
ampliación de las bonificaciones de los
billetes para diferentes colectivos sociales.



Compromís demana
explicacions al govern de
Benidorm sobre la pólvora
sobrant del castell de focs
de Cap d’Any
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
sol·licitat explicacions en comissió
informativa sobre la pólvora que no es va
disparar en el castell de focs de Cap d’Any
de Benidorm i que ha sigut guardada,
segons els informes tècnics. “Sabem que
una part ha sigut utilitzada en els focs que
es van disparar en la celebració de Sant
Antoni, però hi ha una part guardada de la
qual no sabem ni molta pólvora és ni per a
quina festivitat es vol emprar. Per això
demanem explicacions”, ha indicat.

Compromís pide explicaciones
al gobierno de Benidorm sobre
la pólvora sobrante del castillo
de fuegos de Nochevieja

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado explicaciones en comisión
informativa sobre la pólvora que no se
disparó en el castillo de fuegos de
Nochevieja de Benidorm y que ha sido
guardada, según los informes técnicos.
"Sabemos que una parte ha sido utilizada
en los fuegos que se dispararon en la
celebración de San Antonio, pero hay una
parte guardada de la que no sabemos ni
cuánta pólvora es ni para qué festividad se
quiere emplear. Por eso pedimos
explicaciones", ha indicado.



Febrer / Febrero

Compromís proposa a
l’Ajuntament de Benidorm
sumar-se a la vaga feminista
del 8 de març
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, va
presentar una moció d’urgència en el ple
ordinari de Benidorm de febrer per donar
suport a les reivindicacions de la vaga
feminista convocada per al pròxim 8 de
març, Dia Internacional de la Dona. La
proposta, que venia plantejada des de
diferents confederacions sindicals no va
passar la urgència per les abstencions de
l’equip de govern, PP i CBM, i de C’s, i per
tant no va poder ser debatuda.

Compromís propone al
Ayuntamiento de Benidorm
sumarse a la huelga
feminista del 8 de marzo
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
presentó una moción de urgencia en el
pleno ordinario de Benidorm de febrero para
apoyar las reivindicaciones de la huelga
feminista convocada para el próximo 8 de
marzo, Día Internacional de la Mujer. La
propuesta, que venía planteada desde
diferentes confederaciones sindicales no
pasó la urgencia por las abstenciones del
equipo de gobierno, PP y CBM, y de
Ciudadanos, y por tanto no pudo ser
debatida.

Compromís aconsegueix
que s’amplie el número de
lavabos públics de les
platges de Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, va
presentar una moció d’urgència en el ple
ordinari de Benidorm de febrer per donar
suport a les reivindicacions de la vaga
feminista convocada per al pròxim 8 de
març, Dia Internacional de la Dona. La
proposta, que venia plantejada des de

Compromís consigue que se
amplíe el número de aseos
públicos de las playas de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
presentó una moción de urgencia en el
pleno ordinario de Benidorm de febrero para
apoyar las reivindicaciones de la huelga
feminista convocada para el próximo 8 de
marzo, Día Internacional de la Mujer. La
propuesta, que venía planteada desde



diferents confederacions sindicals no va
passar la urgència per les abstencions de
l’equip de govern, PP i CBM, i de C’s, i per
tant no va poder ser debatuda.

diferentes confederaciones sindicales no
pasó la urgencia por las abstenciones del
equipo de gobierno, PP y CBM, y de
Ciudadanos, y por tanto no pudo ser
debatida.

Compromís aconsegueix
que s’amplie el número de
lavabos públics de les
platges de Benidorm
Després de traslladar fa un mes a la
regidoria de Platges el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, la
necessitat d’instal·lar nous lavabos a les
nostres platges i millorar la seua neteja, els
grups municipals han acordat ampliar els
lavabos existents, tant a Llevant com a
Ponent. A més, s’informarà per part dels
tècnics municipals sobre la proposta de
l’empresa per a sumar més efectius de
neteja dels lavabos.

Compromís consigue que se
amplíe el número de aseos
públicos de las playas de
Benidorm
Después de trasladar hace un mes a la
concejalía de Playas el concejal de
Compromís y portavoz del grupo municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, la
necesidad de instalar nuevos aseos en
nuestras playas y mejorar su limpieza, los
grupos municipales han acordado ampliar
los aseos existentes, tanto en Levante
como Ponente. Además, se informará por
parte de los técnicos municipales sobre la
propuesta de la empresa para sumar más
efectivos de limpieza de los aseos.

Compromís sol·licita
arreglar les irregularitats de
l’accés al pàrquing de
l’Aigüera
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, va
demanar per escrit que es reparara l’acabat
de les obres que es van realitzar en els
accessos del pàrquing de l’Aigüera a finals
de 2016, amb motiu del Pla d’Accessibilitat
municipal d’eixe any. “Fa temps que vam
comprovar que les obres havien deixat un
solc en la junta d’unió entre les obres

Compromís solicita arreglar
las irregularidades del
acceso al parking de
l’Aigüera
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
pidió por escrito que se reparara el acabado
de las obras que se realizaron en los
accesos del parking de la Aigüera a finales
de 2016, con motivo del Plan de
Accesibilidad municipal de ese año. "Hace
tiempo que comprobamos que las obras
habían dejado un surco en la junta de unión



efectuades i l’asfalt que existia i ho vam
posar en coneixement de la regidoria
d’Escena Urbana, que va indicar que s’hi
posaria solució. El temps ha passat i, en
veure que no s’havia corregit aquesta
actuació que podria provocar
entropessades per part dels vianants, ho
hem posat en coneixement per escrit per a
què es prengueren mesures”. Així es va
traslladar per escrit l’1 de desembre de
2017 a la regidoria i fa uns dies es va
obtindre la resposta que indica que no hi ha
previsió per part de la regidoria de modificar
aquest remat perquè “es considera que està
correctament executat”, segons assenyala
la literalitat de l’informe. “Des del nostre
punt de vista, malgrat el sentit de l’informe,
cal que es solucione el forat que ha quedat
en la junta per evitar possibles caigudes o
accidents. Per això, insistim en què s’hi
pose solució el més prompte possible”, ha
indicat Bigorra.

entre las obras efectuadas y el asfalto que
existía y lo pusimos en conocimiento de la
concejalía de Escena Urbana, que indicó
que se pondría solución. El tiempo ha
pasado y, al ver que no se había corregido
esta actuación que podría provocar
tropiezos por parte de los peatones, lo
hemos puesto en conocimiento por escrito
para que se tomaran medidas". Así se
trasladó por escrito el 1 de diciembre de
2017 a la concejalía y hace unos días se
obtuvo la respuesta que indica que no hay
previsión por parte de la concejalía de
modificar este remate porque "se considera
que está correctamente ejecutado" , según
señala la literalidad del informe. "Desde
nuestro punto de vista, a pesar del sentido
del informe, es necesario que se solucione
el agujero que ha quedado en la junta para
evitar posibles caídas o accidentes. Por ello,
insistimos en que se ponga solución lo más
pronto posible", indicó Bigorra.

Compromís critica el
acabado de las obras del
pavimento de la Costera del
Barco
Hace más de un año, el concejal de
Compromís y portavoz de Compromís Los

Compromís critica l’acabat
de les obres del paviment de
la Costera del Barco
Fa més d’un any, el regidor de Compromís i
portaveu de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, va sol·licitar al govern local que es



Verdes, Josep Bigorra, solicitó al gobierno
local que se tomaran las medidas oportunas
para proteger el suelo empedrado del
‘Carreró dels Gats’ y de la Costera del
Barco por las obras que empezaban
entonces. Con las obras en marcha en esta
última calle, el concejal critica la afectación
y finalización que está teniendo para el
pavimento y reclama medidas concretas.

prengueren les mesures oportunes per
protegir el sòl empedrat del Carreró dels
Gats i de la Costera del Barco per les obres
que començaven aleshores. Amb les obres
en marxa en aquest últim carrer, el regidor
critica l’afectació i acabament que està
tenint per al paviment i reclama mesures
concretes.

Bigorra: “El PTUS ens dóna
la raó en reordenar el trànsit
del centre per a evitar el
col·lapse amb els busos
discrecionals”
A falta de tindre el document del Pla de
Transport Urbà Sostenible (PTUS), tot i que
fa més d’un mes que el grup municipal
Compromís Los Verdes el va sol·licitar a la
regidoria de Mobilitat, les primeres
explicacions sobre el pla proposen col·locar
noves parades d’autobusos discrecionals al

Bigorra: "El PTUS nos da la
razón en reordenar el tráfico
del centro para evitar el



voltant del centre, per evitar saturar vies
com l’avinguda Ametlers, com ja va
assenyalar el grup. El regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, ha recordat que
“eixa idea, la d’estudiar punts de
concentració d’autobusos, precisament era
la que el grup va proposar fa un any amb
una moció, que el ple va aprovar de forma
majoritària, tot i el vot en contra de l’actual
govern de Benidorm”.

colapso con los buses
discrecionales"
A falta de tener el documento del Plan de
Transporte Urbano Sostenible (PTUS),
aunque hace más de un mes que el grupo
municipal Compromís Los Verdes lo solicitó
a la concejalía de Movilidad, las primeras
explicaciones sobre el plan proponen
colocar nuevas paradas de autobuses
discrecionales alrededor del centro, para
evitar saturar vías como la avenida
Almendros, como ya señaló el grupo. El
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
recordó que "esa idea, la de estudiar puntos
de concentración de autobuses,
precisamente era la que el grupo propuso
hace un año con una moción, que el pleno
aprobó de forma mayoritaria, a pesar del
voto en contra del actual gobierno de
Benidorm".

Compromís demana millores
en dos solars del centre de
Benidorm
El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
sol·licitat per escrit a la regidoria
d’Urbanisme que s’estudie la col·locació
d’una lona a la tanca perimetral que existeix
actualment en els solars del cantó del carrer
Marqués de Comillas amb Costera del
Campo i del cantó del carrer Tomás Ortuño
amb el carrer del Molí. L’objectiu d’aquesta
mesura proposada és millorar l’estètica de
l’Escena Urbana de la zona. “Des del nostre
punt de vista, els solars d’obres de la ciutat,
en especial aquells que es troben en zones
més transitades, han de tindre una imatge
més cuidada i, per tant, han de contemplar

Compromís pide mejoras en
dos solares del centro de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado por escrito a la concejalía de
Urbanismo que se estudie la colocación de
una lona en la valla perimetral que existe
actualmente en los solares de la esquina de
la calle Marqués de Comillas con Costera
del Campo y de la esquina de la calle
Tomás Ortuño con la calle del Molí. El
objetivo de esta medida propuesta es
mejorar la estética de la Escena Urbana de
la zona. "Desde nuestro punto de vista, los
solares de obras de la ciudad, en especial
aquellos que se encuentran en zonas más
transitadas, deben tener una imagen más



actuacions que preserven d’alguna manera
l’estètica de la ciutat”, ha afirmat. Cal
recordar que a mitjans de l’any passat el
grup municipal va instar el govern local de
Benidorm a actuar d’igual manera al solar
encara existent entre el carrer Major i el
carrer Costera del Barco i finalment es va
col·locar una lona que dissimulava l’estètica
de les obres. “Creiem que el govern local ha
de reclamar sempre aquest tipus
d’actuacions, sense que hàgem d’estar
recordant-ho cada vegada que es cometen
obres en aquest sentit; però si cal demanar-
ho en cada ocasió, ho farem amb gust
perquè pensem que és el millor per l’escena
urbana”, ha finalitzat.

cuidada y, por tanto, han de contemplar
actuaciones que preserven de alguna
manera la estética de la ciudad", ha
afirmado. Cabe recordar que a mediados
del año pasado el grupo municipal instó al
gobierno local de Benidorm a actuar de
igual manera en el solar aún existente entre
la calle Mayor y la calle Costera del Barco y
finalmente se colocó una lona que
disimulaba la estética de las obras.
"Creemos que el gobierno local debe
reclamar siempre este tipo de actuaciones,
sin que tengamos que estar recordándolo
cada vez que se cometen obras en este
sentido; pero si hay que pedirlo en cada
ocasión, lo haremos con gusto porque
pensamos que es lo mejor para la escena
urbana", ha finalizado.

Bigorra recorda les obres
d’accessibilitat pendents del
carrer Herrerías
Després que el govern local de Benidorm
explicara les obres realitzades mitjançant el
Pla d’Accessibiliat, el regidor de Compromís
i portaveu de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha recordat que encara
queda pendent l’actuació sobre les escales
del carrer Herrerías, sol·licitades pel grup
municipal en el mes de maig de 2017 i
teòricament contemplades pels servicis
tècnics de l’Ajuntament.

Bigorra recuerda las obras de
accesibilidad pendientes de
la calle Herrerías
Después de que el gobierno local de
Benidorm explicara las obras realizadas
mediante el Plan de Accessibiliat, el
concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
recordó que aún queda pendiente la
actuación sobre las escaleras de la calle
Herrerías, solicitadas por el grupo municipal
en el mes de mayo de 2017 y teóricamente
contempladas por los servicios técnicos del
Ayuntamiento.



Compromís demana
explicacions sobre l’eliminació
del pas de vianants de
l’Avinguda Ametlers de
Benidorm

El regidor de Compromís i portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha sol·licitat en comissió
informativa explicacions sobre diferents
canvis en la mobilitat de Benidorm que el
govern local ha executat sense passar pel
Consell de Mobilitat. Bigorra ha demanat
informes tècnics sobre l’eliminació del pas
de vianants de l’avinguda Ametlers en
l’encreuament amb l’avinguda Limones i
sobre l’ampliació de places de zona blava
en el carrer Mart, entre altres qüestions.

Compromís pide
explicaciones sobre la
eliminación del paso de
peatones de la Avenida
Almendros de Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha solicitado en comisión
informativa explicaciones sobre diferentes
cambios en la movilidad de Benidorm que el
gobierno local ha ejecutado sin pasar por el
Consejo de Movilidad. Bigorra ha pedido
informes técnicos sobre la eliminación del
paso de peatones de la avenida Almendros
en el cruce con la avenida Limones y sobre
la ampliación de plazas de zona azul en la
calle Marte, entre otras cuestiones.
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Compromís aconsegueix que
Benidorm sol·licite la
subvenció per crear el Pla
Municipal d’inclusió i cohesió
social
El Ple va acceptar l’esmena del regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, per
a que l’Ajuntament de Benidorm demane la
subvenció de la Vicepresidència de la
Generalitat i Conselleria d'Igualtat i
Polítiques Inclusives per a l'exercici 2018
per impulsar l'elaboració del pla municipal
d'inclusió i cohesió social. Així mateix,
també es van aprovar per unanimitat les dos
mocions del grup per ampliar les
bonificacions fiscals per l’ICIO i per a
millorar la transparència i accessibilitat a la
informació pública sobre urbanisme amb la
creació d’un geoportal.

Compromís consigue que
Benidorm solicite la
subvención para crear el
Plan Municipal de inclusión
y cohesión social
El Pleno de ayer aceptó la enmienda del
concejal de Compromís y portavoz del
grupo municipal Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, para que el Ayuntamiento de
Benidorm solicite la subvención de la
Vicepresidencia de la Generalitat y
Conselleria de Igualdad y Políticas
inclusivas para el ejercicio 2018 para
impulsar la elaboración del plan municipal
de inclusión y cohesión social. Asimismo,
también se aprobaron por unanimidad las
dos mociones del grupo para ampliar las
bonificaciones fiscales por el ICIO y para
mejorar la transparencia y accesibilidad a la
información pública sobre urbanismo con la
creación de un geoportal.



Compromís urgeix a ampliar
el número de lavabos
públics de les platges de
Benidorm
Després de rebre tots els grups municipals
queixes ciutadanes sobre l’estat i escàs
número de lavabos públics a les platges de
Benidorm, el regidor de Compromís i
portaveu del grup municipal Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, va elevar diverses
preguntes per escrit a la regidoria de
platges, incidint en l’estudi sobre l’ampliació
dels lavabos que l’empresa concessionària
del contracte de gestió de les platges havia
d’elaborar. Una vegada conegut que
l’empresa ja ha informat al govern local de
possibles ubicacions per instal·lar nous
lavabos i que correria amb les despeses de
la seua instal·lació, Bigorra sol·licita que
“s’hi instal·len el més prompte possible per
millorar el servici que Benidorm ofereix als
usuaris i usuàries de les nostres platges”.

Compromís urge a ampliar el
número de aseos públicos
de las playas de Benidorm
Tras recibir todos los grupos municipales
quejas ciudadanas sobre el estado y escaso
número de aseos públicos en las playas de
Benidorm, el concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, elevó varias
preguntas por escrito a la concejalía de
playas, incidiendo en el estudio sobre la
ampliación de los aseos que la empresa
concesionaria del contrato de gestión de las
playas debía elaborar. Una vez conocido
que la empresa ya ha informado al gobierno
local de posibles ubicaciones para instalar
nuevos aseos y que correría con los gastos
de su instalación, Bigorra solicita que "se
instalen lo más pronto posible para mejorar
el servicio que Benidorm ofrece a los
usuarios y usuarias de nuestras playas".

Compromís porta al Síndic
una bateria de preguntes de
2017 sense resposta per part
del govern de Benidorm
Durant 2017 la majoria de preguntes o
peticions d’informació per escrit realitzades
pel grup municipal Compromís Los Verdes
als diversos departaments de l’Ajuntament
de Benidorm han sigut contestades, però
una quarantena de preguntes s’han quedat
sense resposta, tot i que s’ha reiterat la
sol·licitud en almenys dos ocasions, i tenint
en compte que algunes preguntes són de fa

Compromís lleva al Síndic una
batería de preguntas de 2017
sin respuesta por parte del
gobierno de Benidorm

Durante 2017 la mayoría de preguntas o
peticiones de información por escrito
realizadas por el grupo municipal
Compromís Los Verdes a los diversos
departamentos del Ayuntamiento de
Benidorm han sido contestadas, pero una
cuarentena de preguntas han quedado sin
respuesta, aunque se reiteró la solicitud en
al menos dos ocasiones, y teniendo en



més de sis mesos. El regidor de Compromís
i portaveu del grup ha explicat en roda de
premsa els assumptes més importants
sobre els que no es té cap contestació i ha
anunciat que enviarà totes les preguntes al
Síndic de Greuges perquè reclame una
resposta al govern local.

cuenta que algunas preguntas son de hace
más de seis meses. El concejal de
Compromís y portavoz del grupo ha
explicado en rueda de prensa los asuntos
más importantes sobre los que no se tiene
ninguna contestación y ha anunciado que
enviará todas las preguntas al Síndic de
Greuges para que reclame una respuesta al
gobierno local.

Bigorra: “L’Ajuntament
externalitza el disseny de
Benidorm Cultural mentre
tenim un departament de
Disseny propi”
El cartell i tríptic de Benidorm Cultural que
publicita l’Ajuntament durant tot l’any de
manera bimensual ha sigut elaborat per la
mateixa empresa externa, infrautilitzant així
el departament de Disseny propi de
l’Ajuntament. Així ho expressat el regidor de
Compromís i portaveu del grup municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, en
comissió informativa. A més, ha comprovat
que hi ha hagut altres treballs de
maquetació o disseny que el govern local
també ha realitzat amb la mateixa empresa
o amb altres empreses externes durant
2017.

Bigorra: "El Ayuntamiento
externaliza el diseño de
Benidorm Cultural mientras
tenemos un departamento de
Diseño propio"
El cartel y tríptico de Benidorm Cultural que
publicita el Ayuntamiento durante todo el
año de manera bimensual ha sido
elaborado por la misma empresa externa,
infrautilizando así el departamento de
Diseño propio del Ayuntamiento. Así lo
expresó el concejal de Compromís y
portavoz del grupo municipal Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, en comisión
informativa. Además, ha comprobado que
ha habido otros trabajos de maquetación o
diseño que el gobierno local también ha
realizado con la misma empresa o con otras
empresas externas durante 2017.



Compromís demana ampliar
les bonificacions del ICIO de
Benidorm

El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
explicat en roda de premsa que el grup
municipal sol·licitarà ampliar les
bonificacions del Impost de sobre
Construccions, Instal·lacions i Obres (ICIO)
previstes en les ordenances municipals a
través d’una moció per al pròxim ple.
L’objectiu de la proposta és bonificar en tots
els casos previstos per llei i que la
normativa actual no arreplega en l’actualitat,
que podrien beneficiar la millora de la
mobilitat, l’habitatge social o la sostenibilitat
mediambiental.

Compromís pide ampliar las
bonificaciones del ICIO de
Benidorm
El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
explicado en rueda de prensa que el grupo
municipal solicitará ampliar las
bonificaciones del Impuesto de sobre
Construcciones, Instalaciones y Obras
(ICIO) previstas en las ordenanzas
municipales a través de una moción para el
próximo pleno. El objetivo de la propuesta
es bonificar en todos los casos previstos por
ley y que la normativa actual no recoge en
la actualidad, que podrían beneficiar la
mejora de la movilidad, la vivienda social o
la sostenibilidad medioambiental.

Compromís sol·licita que
s’estudie l’afectació del trànsit
abans de procedir a la reforma
de l’Avinguda Mediterráneo

El regidor de Compromís i portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
sol·licitat que es tinga en compte el Pla de
Transport Urbà Sostenible, que estudia les
millores i canvis del trànsit i circulació de
Benidorm, abans d’executar la reforma de
l’Avinguda Mediterráneo. “La idea de

Compromís solicita que se
estudie la afectación del
tráfico antes de proceder a la
reforma de la Avenida
Mediterráneo

El concejal de Compromís y portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado que se tenga en cuenta el Plan de
Transporte Urbano Sostenible, que estudia
las mejoras y cambios del tráfico y



reforma de l’Avinguda plantejada implica
una reducció dels carrils de circulació, tant
per als vehicles a motor privats com per al
transport públic i, per tant, una afectació al
trànsit de la ciutat. Abans de començar a fer
aquesta obra tan important, és necessari
saber quines són les conclusions del PTUS
per conéixer si té afectació sobre el
projecte”, ha indicat.

circulación de Benidorm, antes de ejecutar
la reforma la Avenida Mediterráneo. "La
idea de reforma de la Avenida planteada
implica una reducción de los carriles de
circulación, tanto para los vehículos a motor
privados como para el transporte público y,
por tanto, una afectación al tráfico de la
ciudad. Antes de empezar a hacer esta obra
tan importante, es necesario saber cuáles
son las conclusiones del PTUS para
conocer si tiene afectación sobre el
proyecto", indicó

Compromís considera que el
PP ha ocultat informació a la
comissió de l’Armanello i
l’abandona

Ni en la comissió de l’Armanello del 29
d’agost ni en la de 27 de desembre de l’any
passat, ni en la del 3 de gener de 2018 el
govern local de Benidorm va informar de la
petició de l’Agrupació d’Interés Urbanístic
d’inici de programació urbanística del sector
que va registrar a l’Ajuntament en el mes
d’abril. Tampoc ni tan sols va informar de la
memòria adjunta que acompanyava la seua
sol·licitud. A la vista del que regidor de
Compromís i portaveu de Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, considera com a
“ocultació d’informació”, anuncia que
abandona aquesta
comissió.

Compromís considera que el
PP ha ocultado información a
la comisión de Armanello y la
abandona

Ni en la comisión del Armanello del 29 de
agosto ni en la de 27 de diciembre del año
pasado, ni en la del 3 de enero de 2018 el
gobierno local de Benidorm informó de la
petición de la Agrupación de Interés
Urbanístico de inicio de programación
urbanística del sector que registró en el
Ayuntamiento en el mes de abril. Tampoco
ni siquiera informó de la memoria adjunta
que acompañaba su solicitud. A la vista de
lo que el concejal de Compromís y portavoz
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
considera como "ocultación de información",
anuncia que abandona esta comisión.
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